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Lamp Oil

To unlock, press the upper part
& rotate anticlockwise. Lock will click.

Keep on pressing & rotating anticlockwise.
On few rotations, nozzle will come out

Take out the wick along with nozzle.
Do not separate wick from the nozzle

Put nozzle on top & press.
Rotate clockwise while pressing,

It will click to lock. Keep on pressing
& rotating clockwise until it is fully tight.

Torch is now ready for use.

A

B

Refill/Pour the oil using a funnel.
Fill up to only 80% of the

torch volume

C

D

Refilling Instructions  
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GEBRAUCHSANLEITUNG
1. Um den Dochthalter zu lösen, drücken Sie den oberen Teil herunter  
 und drehen entgegen dem Uhrzeigersinn. Die Dochthalterung wird  
 entriegelt. Drücken Sie weiter auf den oberen Teil und drehen Sie  
 ihn gegen den Uhrzeigersinn. Nach einigen Umdrehungen löst sich  
 der Dochthalter.

2. Nehmen Sie den Docht zusammen mit dem Dochthalter heraus.  
 Den Docht nicht von der Dochthalterung trennen. 

3. Mit Hilfe eines Trichters befüllen Sie die Öllampe mit dem  
 Lampenöl. Füllen Sie das Lampenöl nur bis zu 80% des Behälters  
 ein. Einen entsprechenden Hinweis finden Sie auch auf dem Label  
 auf der Öllampe. Bitte entfernen Sie dieses Label nicht. Bitte füllen  
 Sie Lampenöl nur nach, wenn die Öllampe abgekühlt ist.

4. Den Dochthalter wieder aufsetzen und drücken. Beim Drücken im  
 Uhrzeigersinn drehen. Der Dochthalter rastet mit einem Klick ein.  
 Weiter drücken und im Uhrzeigersinn drehen, bis der Dochthalter  
 richtig fest sitzt. Ihre Öllampe  ist jetzt einsatzbereit.

5. Der hochwertige Docht Ihrer Öllampe besteht aus langlebiger  
 Glasfaser. Sie können die Länge des Dochtes justieren, in dem Sie  
 den Docht mit der Dochthalterung aus der Öllampe nehmen und  
 dann den Docht einfach nach oben oder unten bewegen. Lassen  
 Sie die Öllampe vorher immer erst abkühlen. 

6. Verwenden Sie die Öllampe nur im Freien. 
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3. 4.

INSTRUCTION MANUAL
1. To unlock the the wick holder, press the upper part and rotate  
 anticlockwise. The lock will click. Keep on pressing and rotating  
 anticlockwise. On a few rotations, the wick holder will come out. 

2. Take out the wick along with the wick holder. Do not separate the  
 wick from the wick holder. 

3. Pour the lamp oil into the oil lamp by using a funnel. Fill up with  
 lamp oil to only 80% of the oil lamp volume. You will also find  
 an advice on the label on the oil lamp. Please do not remove this  
 label. Please refill lamp oil only when the oil lamp has cooled  
 down. 

4. Put the wick holder back on top and press. Rotate clockwise while  
 pressing. It will click to lock. Keep on pressing and rotating clock- 
 wise until it is fully tight. Your oil lamp is now ready for use.

5. The high quality wick of your oil lamp is made of durable fiber 
 glass. You can adjust the length of the wick by removing the wick  
 along with the wick holder, and then simply move the wick up or  
 down. Always let the oil lamp cool down first. 

6. This oil lamp is for outdoor use only. 
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